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Rada Powiatu Wołowskiego 

Radni - Sesja 

Protokół nr LVII 

LVII Sesja w dniu 29 grudnia 2022 roku 

Obrady rozpoczęto 29 grudnia 2022 o godz. 14:21, a zakończono o godz. 16:28 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 16 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Borkowski 

2. Janusz Dziarski 

3. Artur Fojt 

4. Michał Gołąb 

5. Bartosz Granat 

6. Stanisław Jastrzębski 

7. Kamil Jeżyna 

8. Janusz Kawalec 

9. Wacław Kwiek 

10. Maciej Nejman 

11. Kazimierz Pakulski 

12. Zbigniew Posacki 

13. Zbigniew Skorupa 

14. Józef Szumilas 

15. Anna Wróbel 

16. Jarosław Iskra  

Ponadto: 

Przewodniczący Powiatowej Rady Seniorów - Andrzej Rajzer 

Skarbnik Powiatu - Artur Michałuszek 

Obsługa Prawna Powiatu – Mec. Marcin Cichy 

Sekretarz Powiatu - Andrzej Nejman  

 

1.Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady otworzył LVII Sesję Rady Powiatu Wołowskiego w dniu 29.12.2022 r.  

 

Przewodniczący zarządził sprawdzenie kworum.  

Przewodniczący stwierdził, iż w posiedzeniu uczestniczy 16 Radnych. Jeden osoba jest nieobecna. 

Rada Powiatu jest zdolna do podejmowania uchwał. 

  

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu wniósł o rozszerzenie porządku posiedzenia o punkt: Rozpatrzenie 

projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Wołowskiego.    

Głosowano w sprawie:  

Rozszerzenie porządku posiedzenia o punkt: Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wołowskiego.  

Wyniki głosowania: 

ZA : 16, PRZECIW:0, WSTRZYMUJE SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI :1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 
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Stanisław Borkowski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław Iskra, Stanisław Jastrzębski, 

Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, Kazimierz Pakulski, Zbigniew 

Posacki, Józef Szumilas, Anna Wróbel, Janusz Dziarski, Zbigniew Skorupa 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Wojtyło 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Wyniki głosowania: 

ZA : 16, PRZECIW:0, WSTRZYMUJE SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI :1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław Iskra, Stanisław Jastrzębski, 

Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, Kazimierz Pakulski, Zbigniew 

Posacki, Józef Szumilas, Anna Wróbel, Janusz Dziarski, Zbigniew Skorupa 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Wojtyło 

 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Protokół przedstawiony zostanie na kolejnej Sesji.  

 

4. Wnioski i oświadczenia obywatelskie.  

Wobec braku głosów przystąpiono do kolejnego punktu. 

 

5. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu Wołowskiego w sprawie zmiany uchwały 

Rady Powiatu Wołowskiego nr XLIV/228/21 z dnia 29 grudnia 2021r. w sprawie budżetu Powiatu 

Wołowskiego na rok 2022.  

 

Skarbnik Powiatu p. A. Michałuszek przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

p. K. Jeżyna wskazał, iż opinia Komisji Budżetu, Gospodarki Infrastruktury i Środowiska jest 

pozytywna.  

Głosowano w sprawie:  

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu Wołowskiego w sprawie zmiany uchwały 

Rady Powiatu Wołowskiego nr XLIV/228/21 z dnia 29 grudnia 2021r. w sprawie budżetu Powiatu 

Wołowskiego na rok 2022.  

Wyniki głosowania: 

ZA : 16, PRZECIW:0, WSTRZYMUJE SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI :1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław Iskra, Stanisław Jastrzębski, 

Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, Kazimierz Pakulski, Zbigniew 

Posacki, Józef Szumilas, Anna Wróbel, Janusz Dziarski, Zbigniew Skorupa 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Wojtyło 

 

6. Rozszerzenie (Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wołowskiego).  

 

Skarbnik Powiatu p. A. Michałuszek przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

p. K. Jeżyna wskazał, iż opinia Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska jest 

pozytywna.  
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Głosowano w sprawie: 

Rozszerzenie (Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wołowskiego).  

Wyniki głosowania: 

ZA : 16, PRZECIW:0, WSTRZYMUJE SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI :1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław Iskra, Stanisław Jastrzębski, 

Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, Kazimierz Pakulski, Zbigniew 

Posacki, Józef Szumilas, Anna Wróbel, Janusz Dziarski, Zbigniew Skorupa 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Wojtyło 

 

7. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu Wołowskiego w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania 

nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz 

wysokość i warunki wypłacania innych składników wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy 

nauczycielom zatrudnionym w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat 

Wołowski.  

 

Starosta p. J. Dziarski przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

Przewodniczący Rady nadmienił, iż do projektu dołączone są stanowiska Związków Zawodowych.  

p. A. Wróbel wskazała, iż opinia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu jest pozytywna. 

Głosowano w sprawie:  

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu Wołowskiego w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania 

nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz 

wysokość i warunki wypłacania innych składników wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy 

nauczycielom zatrudnionym w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat 

Wołowski.  

Wyniki głosowania: 

ZA : 16, PRZECIW:0, WSTRZYMUJE SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI :1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław Iskra, Stanisław Jastrzębski, 

Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, Kazimierz Pakulski, Zbigniew 

Posacki, Józef Szumilas, Anna Wróbel, Janusz Dziarski, Zbigniew Skorupa 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Wojtyło 

 

8. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i działalności Zarządu między sesjami.  

p. J. Dziarski nadmienił, iż na początku przyszłego roku odbędzie się spotkanie z firmą, która będzie 

wykonywała termomodernizację w CKZiU oraz poruszył temat subwencji.  

p. B. Granat nawiązał do analizy przeprowadzonej przez firmę VULCAN. Zapytał o wyniki raportu.  

Przewodniczący Rady Powiatu nadmienił, iż za tydzień odbędzie się Komisja, na której przedstawione 

zostaną wyniki.  

p. J. Dziarski  poruszył temat finansowania oświaty na tle innych powiatów.  
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p. M. Nejman nawiązał do konferencji, która odbyła się w LO w Wołowie. Poprosił p. Starostę 

o przedstawienie zaprezentowanych na spotkaniu potrzeb powiatu wołowskiego. Ponadto zapytał 

o materiały dot. PCM.  

p. Starosta J. Dziarski nadmienił, iż nie uczestniczył w całej konferencji z uwagi na inne obowiązki. 

Poprosił p. J. Iskrę o wypowiedź w tym temacie. W odpowiedzi na pytanie.dot. PCM, p. J. Dziarski 

podkreślił, iż ubiegał się o przesłanie materiałów, lecz prezes P. Burdach wskazał, iż wszelkie 

informacje znajdują się w sprawozdaniach.  

p. M. Nejman (Ad vocem) zapytał, Czy jako Radni muszą poszukiwać informacji o spółce w Sądzie 

Rejestrowym? 

p. Wicestarosta J. Iskra przedstawił potrzeby powiatu wołowskiego, które omawiane były na 

Konferencji.  

p. K. Jeżyna zapytał p. Starostę o udostępnienie Radnym danych finansowych spółki PCM.  

p. Starosta nadmienił, iż przedstawiciele Zgromadzenia Wspólników otrzymali informację 

o  prognozowanej stracie za rok 2022, zobowiązał się przekazać Radnym informację.  

p. K. Jeżyna zapytał, czy w roku 2022 Zarząd Powiatu Wołowskiego spotkał się ze swoim 

przedstawicielem w Radzie Nadzorczej PCM?  

p. Starosta podkreślił, iż nie doszło do spotkania jako zarząd. Odbywały się spotkania z panią mecenas.  

p. M. Nejman odniósł się do sytuacji związanej ze spotkaniami Zarządu z przedstawicielem w Radzie 

Nadzorczej, ponad to wskazał, iż Komisja Zdrowia w tym roku ani razu nie zajęła się sprawami służby 

zdrowia. Nawiązał również do odmowy przekazywania Radnym materiałów dot. spółki.   

p. S. Jastrzębski dodał, iż prezes PCM przedstawił na Sesji informacje o spółce. Dodał, iż 

zaprezentowane informacje nie były sprawozdaniem, aby konieczne było ich przedłożenie Radzie.   

p. J. Szumilas odniósł się do raportu firmy VULCAN. Dodał, iż rok budżetowy nie pokrywa się z rokiem 

szkolnym.  

p. K. Jeżyna poruszył temat sprawozdania finansowego spółki. Nawiązał do wypowiedzi z lat ubiegłych 

odnośnie informowania Radnych o sytuacji finansowej spółki. Nadto wskazał, iż na ostatniej sesji 

zapytał czy Zarząd Powiatu spotykał się w 2022 r. z Prezesem PCM, p. Starosta potwierdził, nie było to 

jednak zgodne z prawdą. Podkreślił, iż takich spotkań nie było. Zapytał dlaczego w sprawozdaniu p. 

Starosty brakuje informacji o spotkaniu z Wójt Gminy Wińsko. Poprosił o informacje z jego przebiegu.  

p. Starosta J. Dziarski wytłumaczył, iż brak informacji w sprawozdaniu wynika z przeoczenia. Wójt 

Gminy Wińsko zwróciła się z prośbą o spotkanie z Zarządem. Pytała o przebieg prac związanych z 

Polskim Ładem. W październiku 2022r. Zarząd podjął Uchwałę o podpisaniu listu intencyjnego z 

Gminą Wińsko odnośnie dofinansowania przez Gminę Wińsko inwestycji.  

p. K. Jeżyna zapytał o etap prac związanych z inwestycją w Godzięcinie.  

p. Wicestarosta J. Iskra  planujemy zostawić 1 500 000zł i podpisać porozumienie z Gminą Brzeg Dolny 

na drugie 1 500 000zł. Droga zrobiona będzie nie w tym projekcie, który został dofinansowany.  

p. K. Jeżyna zapytał, czy to zadanie będzie realizowane w pełnym zakresie, do granicy powiatu?  

p. Wicestarosta odparł, iż podejmie się wszelkie starania, aby wykonać ją do granicy powiatu. 

Prowadzone będą rozmowy z Burmistrzem Wołowa odnośnie dofinansowania do drogi.  

p. Z. Posacki odniósł się do tematu spotkań Zarządu z Prezesem PCM.  
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p. Starosta J. Dziarski przeprosił za źle dobrane słowa.  

p. A. Wróbel nadmieniła, iż p. Starosta jest reprezentantem Zarządu. Uczestnicząc w spotkaniach 

reprezentuje Zarząd.  

Przewodniczący Rady Powiatu podsumował, iż spotkań z Prezesem P. Burdachem było wiele, ale nie 

w formie spotkania z Zarządem powiatu jako całością na oficjalnym posiedzeniu zarządu.  

p. Z. Posacki poprosił, aby tematy które dot. wszystkich Radnych odbywały się na jednym spotkaniu.  

9. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w prawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

dla Powiatu Wołowskiego na lata 2023-2034 

p. A. Michałuszek, Skarbnik Powiatu, przedstawił wraz z uzasadnieniem projekt uchwały.  

p. K. Jeżyna zadał pytanie dot. dochodów ze sprzedaży mienia. Na jakiej podstawie założono taką 

wartość? Czy pojawiło się jakieś nowe mienie, co do którego jesteśmy przekonani o tym, iż dokonamy 

jego zbycia? 

p. A. Michałuszek odpowiedział, iż wpłynęło pismo do Zarządu o wyrażenie zgody na sprzedaż 

dodatkowych działek, które powiat posiada. W projekcie zaplanowana jest sprzedaż działki nr 5/39, 

obręb Wołów. Wycena działki została uaktualniona. W piśmie, które wpłynęło do Zarządu, wskazane 

są jeszcze trzy inne działki do sprzedaży.   

p. A. Fojt dodał, iż otrzymali wykaz nieruchomości z uwzględnionym nowym operatem szacunkowym, 

z działkami które wydział Gospodarki Nieruchomości rekomenduje Zarządowi do sprzedaży. Podczas 

Zarządu zarekomendowano sprzedaż wszystkich wyznaczonych działek.  

10. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie budżetu Powiatu Wołowskiego na rok 2023.  

Skarbnik A. Michałuszek przedstawił wraz z uzasadnieniem projekt uchwały.   

p. K. Jeżyna zapytał Starostę w jaki sposób w przyszłym roku powiat wołowski zamierza 

dokapitalizować spółkę w obliczu tak skonstruowanego budżetu, złej sytuacji finansowej?  

p. Starosta J. Dziarski nadmienił, iż sytuacja PCM jest trudna od lat. Działalność spółki 

dofinansowywana jest obecnie przez dwa samorządy. Może dojść do tego, że PCM przestanie 

funkcjonować.  

p. K. Jeżyna podkreślił, iż nie otrzymał odpowiedzi na zadane pytanie. Ponowił ponownie zapytanie.  

p. Starosta J. Dziarski nadmienił, iż w tej chwili nie ma środków na dokapitalizowanie spółki.  

10 a) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej projekcie uchwały budżetowej. Zarząd 

Powiatu zobowiązany jest przedstawić radzie stanowisko wobec zastrzeżeń i uwag zawartych w opinii.  

Przewodniczący Rady Powiatu wskazał, iż opinia RIO jest pozytywna lecz z zastrzeżeniami. Możliwość 

finansowania deficytu opinia pozytywna z zastrzeżeniami. Opinia dot. WPF również jest pozytywna 

z zastrzeżeniami.   

10 b) Odczytanie opinii stałych komisji Rady przez ich przewodniczących lub wyznaczonych członków 

komisji.  

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej poinformował o pozytywnej opinii Komisji.  

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu poinformowała o pozytywnej opinii Komisji.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował o pozytywnej opinii Komisji.  

Przewodniczący Komisji i Skarg, Wniosków i Petycji poinformował o pozytywnej opinii Komisji.  
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska odparł, iż opinia do WPF 

oraz zgłoszonych autopoprawek jest pozytywna.  

10 c) Dyskusja nad wniesionym poprawkami i ich głosowanie. 

Przewodniczący Rady Powiatu zarządził przerwę na przygotowanie głosowań.  

Przewodniczący Rady Powiatu wznowił posiedzenie po przerwie.  

Głosowano w sprawie:  

Autopoprawka nr 1 do WPF na lata 2023-2034  

Wyniki głosowania: 

ZA : 16, PRZECIW:0, WSTRZYMUJE SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI :1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław Iskra, Stanisław Jastrzębski, 

Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, Kazimierz Pakulski, Zbigniew 

Posacki, Józef Szumilas, Anna Wróbel, Janusz Dziarski, Zbigniew Skorupa 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Wojtyło 

Głosowanie w sprawie: 

Autopoprawka nr 2 do WPF na lata 2023-2034 

Wyniki głosowania: 

ZA : 16, PRZECIW:0, WSTRZYMUJE SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI :1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław Iskra, Stanisław Jastrzębski, 

Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, Kazimierz Pakulski, Zbigniew 

Posacki, Józef Szumilas, Anna Wróbel, Janusz Dziarski, Zbigniew Skorupa 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Wojtyło 

Głosowano w sprawie: 

Autopoprawka nr 3 do WPF na lata 2023-2034 

Wyniki głosowania: 

ZA : 16, PRZECIW:0, WSTRZYMUJE SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI :1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław Iskra, Stanisław Jastrzębski, 

Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, Kazimierz Pakulski, Zbigniew 

Posacki, Józef Szumilas, Anna Wróbel, Janusz Dziarski, Zbigniew Skorupa 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Wojtyło 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w prawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla 

Powiatu Wołowskiego na lata 2023-2034 

Wyniki głosowania: 

ZA : 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJE SIĘ:1, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI :1 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Borkowski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław Iskra, Stanisław Jastrzębski, 

Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki, Józef Szumilas, 

Anna Wróbel, Janusz Dziarski, Zbigniew Skorupa 

NIEOBECNI (1) 
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Urszula Wojtyło 

WSTRZYMUJE SIĘ: (1) 

Maciej Nejman  

Głosowanie w sprawie: 

Autopoprawka nr 1 do budżetu na rok 2023 

Wyniki głosowania: 

ZA : 16, PRZECIW:0, WSTRZYMUJE SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI :1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław Iskra, Stanisław Jastrzębski, 

Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, Kazimierz Pakulski, Zbigniew 

Posacki, Józef Szumilas, Anna Wróbel, Janusz Dziarski, Zbigniew Skorupa 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Wojtyło 

Głosowanie w sprawie: 

Autopoprawka nr 2 do budżetu na rok 2023 

Wyniki głosowania: 

ZA : 16, PRZECIW:0, WSTRZYMUJE SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI :1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław Iskra, Stanisław Jastrzębski, 

Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, Kazimierz Pakulski, Zbigniew 

Posacki, Józef Szumilas, Anna Wróbel, Janusz Dziarski, Zbigniew Skorupa 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Wojtyło 

Głosowanie w sprawie: 

Autopoprawka nr 3 do budżetu w roku 2023 

Wyniki głosowania: 

ZA : 16, PRZECIW:0, WSTRZYMUJE SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI :1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław Iskra, Stanisław Jastrzębski, 

Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, Kazimierz Pakulski, Zbigniew 

Posacki, Józef Szumilas, Anna Wróbel, Janusz Dziarski, Zbigniew Skorupa 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Wojtyło 

Głosowanie w sprawie: 

Autopoprawka nr 4 do budżetu na rok 2023. 

Wyniki głosowania: 

ZA : 16, PRZECIW:0, WSTRZYMUJE SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI :1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław Iskra, Stanisław Jastrzębski, 

Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, Kazimierz Pakulski, Zbigniew 

Posacki, Józef Szumilas, Anna Wróbel, Janusz Dziarski, Zbigniew Skorupa 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Wojtyło 

Głosowanie w sprawie: 

Autopoprawka nr 5 do budżetu na rok 2023. 

Wyniki głosowania: 

ZA : 16, PRZECIW:0, WSTRZYMUJE SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI :1 
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Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław Iskra, Stanisław Jastrzębski, 

Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, Kazimierz Pakulski, Zbigniew 

Posacki, Józef Szumilas, Anna Wróbel, Janusz Dziarski, Zbigniew Skorupa 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Wojtyło 

Głosowanie w sprawie: 

Autopoprawka nr 6 do budżetu na rok 2023. 

Wyniki głosowania: 

ZA : 16, PRZECIW:0, WSTRZYMUJE SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI :1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław Iskra, Stanisław Jastrzębski, 

Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, Kazimierz Pakulski, Zbigniew 

Posacki, Józef Szumilas, Anna Wróbel, Janusz Dziarski, Zbigniew Skorupa 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Wojtyło 

Głosowanie w sprawie: 

Autopoprawka nr 7 do budżetu  na rok 2023.  

Wyniki głosowania: 

ZA : 16, PRZECIW:0, WSTRZYMUJE SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI :1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław Iskra, Stanisław Jastrzębski, 

Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, Kazimierz Pakulski, Zbigniew 

Posacki, Józef Szumilas, Anna Wróbel, Janusz Dziarski, Zbigniew Skorupa 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Wojtyło 

 

10 d) Głosowanie projektu uchwały budżetowej uwzględniającego przyjęte poprawki.  

Głosowanie w sprawie: 

Głosowanie Projektu uchwały budżetowej uwzględniającego przyjęte autopoprawki. 

Wyniki głosowania: 

ZA : 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJE SIĘ:1, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI :1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław Iskra, Stanisław Jastrzębski, 

Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki, Józef Szumilas, 

Anna Wróbel, Janusz Dziarski, Zbigniew Skorupa 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Wojtyło 

WSTRZYMUJE SIĘ: (1) 

Maciej Nejman  

 

11. Informacje Przewodniczącego Rady n/t działalności w okresie międzysesyjnym.  

Przewodniczący Rady Powiatu nadmienił, iż odbył się jeden dyżur oraz wpłynęła jedna skarga dot. 

niedotrzymania terminu rozpisania przetargu na remont drogi. Skargą tą zajęła się Komisja 

Skarg, Wniosków i Petycji. Wpłynęło również pismo od p. E. Berezy dot. chęci  nabycia od powiatu 

działki.  
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p. Starosta J. Dziarski odniósł się do skargi p. Wójt Gminy Wińsko.    

 

12. Interpelacje i zapytania Radnych.  

Wpłynęły dwie interpelacje złożone przez p. K. Jeżynę.  

 

p. K. Jeżyna poprosił o informację dot. koncepcji poprawy stanu budżetu powiatu wołowskiego. 

(Analiza struktury organizacyjnej Starostwa oraz wdrożenie zmian). 

 

p. Starosta J. Dziarski nadmienił, iż odbyły się rozmowy z pracownikami dot. zmian w strukturze 

organizacyjnej. W bardzo krótkim czasie zostanie przedstawiona odpowiedź, jakie działania zostały 

podjęte.  

 

p. K. Jeżyna  poprosił p. Starostę o sprecyzowanie sformułowania „w bardzo krótkim czasie”.  

 

p. Starosta dodał, iż zmiany będą wprowadzone najpóźniej do końca stycznia 2023r. i informacja taka 

zostanie przekazana Radnym również w tym terminie.  

 

p. K. Jeżyna (Ad vocem) zapytał, co stało na przeszkodzie, aby te zmiany wprowadzić w deklarowanym 

terminie?  

 

p. Wicestarosta J. Iskra wskazał, iż deklarowany termin był przewidziany na 1 stycznia 2023r. Koncept 

organizacyjny jest ukończony prawie w całości. W styczniu nastąpi reorganizacja. Pewien koncept 

został przygotowany przez p. Sekretarza.  

 

13. Wnioski i oświadczenia Radnych.  

p. M. Nejman zgłosił wniosek dot. załatania drogi w Lubiążu, a także przypomniał o wniosku dot. 

skrzyżowania ul. Objazdowej z ul. Garwolską.  

 

p. Starosta J. Dziarski nadmienił, iż Komenda Powiatowa Policji w Wołowie zostanie poproszona 

o opinie dot. tego skrzyżowania. Dodał, iż w sprawie łatania dziur na drodze w Lubiążu poprosi 

Kierownika Referatu Utrzymaniu Dróg o rozeznanie w terenie.  

 

14. Wolne głosy, komunikaty. 

Przewodniczący Rady Powiatu nadmienił, iż po Nowym Roku planowane jest spotkanie 

z przedstawicielem firmy VULCAN.  

 

15. Zakończenie obrad.  

Przewodniczący Rady Powiatu zakończył LVII Sesję Rady Powiatu Wołowskiego.  

 

Przewodniczący 

Rady Powiatu Wołowskiego 

 

 

Przygotował(a): Monika Mazur 

 

 Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


